
Delegatkinja Nermina Kapetanović izjasnila se da nije zadovoljna dobivenim 

odgovorom, s obzirom da odgovor koji je dobila nije konkretan odgovor na postavljeno 

pitanje. U vezi s tim, delegatkinja je ponovila pitanje Vijeću ministara BiH koje glasi: 

„Da li je sačinjena delegacija od predstavnika Ministarstva vanjskih poslova, 

Ministarstva pravde, Ministastva za ljudska prava i izbjeglice, Ministarstva civilnih poslova, 

te predstavnika Udruženja građana BiH, otpuštenih radnika iz Republike Hrvatske. Ako jeste, 

a to je trebalo da bude urađeno jednim od zaključaka Vijeća ministara BiH, ja pitam Vijeće 

ministara BiH - Ko je u toj delegaciji, poimenično, ko su predstavnici? Šta je učinjeno na 

rješavanju radno-pravnog i socijalnog statusa državljana BiH koji su u Hrvatskoj u periodu 

'91- '95. otpušteni s posla?“ 

 


